
 

 

  

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie a odovzdanie menovacích dekrétov členiek a členov komisie 
2. Správa o kvalite na UCM v Trnave za rok 2022 
3. IS HaP – informačný systém na hodnotenie akademických pracovníkov  
4. Externá expertíza VSK UCM 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 
Prítomní: prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD., doc. PhDr. Michal Lukáč, PhD., PhDr. David Iva-
novič, PhD., RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová, PhD., Mgr. Dáša Franič, PhD., PhDr. Jakub 
Bardovič, PhD., doc. Ing. Zdenko Stacho, PhD., Ing. Jana Štefánková, Ph. D., Mgr. Lukáš Kurajda, 
Mgr. Kristína Obúlaná 
Ospravedlnená: PhDr. Martina Bleščaková, PhD. 

 
 

Otvorenie 
 

Prorektor prof. Lenovský privítal prítomných, odovzdal členkám a členom Komisie pre kvalitu 
na UCM v Trnave menovacie dekréty a otvoril zasadnutie. Krátko zdôvodnil kreovanie komisie 
ako poradného orgánu rektorky a RVHK. 
 
 



 

 

  
Ad 1) 

Správa o kvalite na UCM v Trnave za rok 2022 

Prorektor prof. Lenovský prezentoval Správu o kvalite na UCM za rok 2022 a predstavil jej 
základné body. Materiál k Správe o kvalite na UCM v Trnave za rok 2022 bude zaslaný členom 
KK. Informoval, že správa bola prezentovaná na zasadnutí Vedeckej rady UCM v Trnave a na 
zasadnutí Rady pre vnútorné hodnotenie kvality UCM v Trnave. Poďakoval za spoluprácu pri 
vypracovaní správy. 
 

 
Ad 2) 

IS HaP – informačný systém na hodnotenie akademických pracovníkov  
 

Prorektor prof. Lenovský informoval prítomných, že na UCM v Trnave bude implementovaný 
Informačný systém na hodnotenie akademických pracovníkov, ktorý bude prepojený 
s ostatnými informačnými systémami na univerzite. Prof. Lenovský ďalej informuje, že IS HaP 
bude implementovaný v spolupráci so zástupcami fakúlt a na základe nimi požadovaných 
kritérií. Doc. Stacho dal do pozornosti, že problémovými budú ukazovatele, ktoré sa neevidujú 
do AIS alebo do iného systému, a to napr. podieľanie sa na rôznych podujatiach, členstvá a pod. 
Prof. Lenovský uviedol, že je to o dokomunikovaní jednotlivých ukazovateľov s tvorcami IS HaP. 
Podrobnosti sa budú postupne riešiť. Niektoré ukazovatele sa budú môcť i priamo vkladať do 
evidencie IS HaP. 

 
 

Ad 3) 
Externá expertíza VSK UCM 

 
Prorektor prof. Lenovský informoval prítomných o priebehu pracovného stretnutia s externou 
expertnou skupinou hodnotiteľov kvality, ktoré sa konalo 20. apríla 2023 na pôde UCM 
v Trnave.  Úlohou expertnej skupiny je vypracovanie expertízy Vnútorného systému 
zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na UCM v Trnave (v rámci riešenia 
projektu Podpora vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na 
UCM). Expertná skupina ohodnotila systém kvality na UCM v Trnave pozitívne, ocenila, že 
univerzita sa zameriava nie len na posudzovanie ŠP a plnenie štandardov SAAVŠ, ale  že má 
ambície pokračovať aj ďalej a zaoberať sa ďalšími aktivitami a procesmi  pre zvýšenie kvality 
všetkých činností a stránok UCM a aj na ďalšie súvisiace aktivity, ako napr. už spomínané 
implementovanie IS HaP.  



 

 

 Dr. Štefánková upozornila, že v rámci systému kvality na UCM je potrebné začať riešiť aj oblasť 
CSR - spoločenskej zodpovednosti a udržateľnosti.  
Prof. Lenovský informoval, že oddelenie kvality plánuje spracovať postupne procesné mapy, 
ktoré predstavujú nástroj na sprehľadnenie procesných činností, evidujú priebeh procesov, 
plnenie predpisov, zodpovedné osoby a výsledky činností. 
 
 

Ad 4) 
Rôzne 

 
Prorektor prof. Lenovský informoval o prebiehajúcom procese evidencie ŠP v AIS, ktorá značne 
zjednoduší ďalšie procesy na univerzite.  
Prorektor prof. Lenovský ďalej požiadal prítomných prodekanov, aby odkomunikovali 
s kolegami prodekanmi, aby fakultné hodnotiace správy za oblasť vzdelávacej činnosti a oblasť 
tvorivej činnosti v budúcnosti obsahovali  vyhodnotenie definovaných ukazovateľov, v súlade 
s vnútorným predpisom (VP č. 23/2022). Prof. Lenovský upozornil, že pre správne fungovanie 
procesov kvality je potrebné, aby boli na univerzite dodržiavané prijaté predpisy a usmernenia. 
Prof. Lenovský ďalej požiadal prítomných zástupcov fakúlt, aby na fakultách navrhli 
vypracovanie harmonogramu termínov vypracovania a odovzdania jednotlivých správ v súlade 
s vnútornou legislatívou.  
Prodekan Dr. Ivanovič sa informoval, či bude vypracovanie dotazníkov pre zber jednotlivých 
údajov prebiehať na celouniverzitnej úrovni a zároveň požadoval informácie, či bude 
prorektorkou pre medzinárodné vzťahy vypracovaná správa o internacionalizácii, keďže táto 
správa obsahuje údaje jednotlivých fakúlt v rámci pripravovaných správ o  vzdelávacej činnosti.  
Prof. Lenovský informoval, že vypracovanie dotazníkov zostáva v kompetenciách jednotlivých 
zložiek univerzity a ďalej informoval, že vypracovanie správy o internacionalizácii je 
v kompetencii prorektorky doc. Čajkovej, ktorá podľa potreby vyzve fakulty k súčinnosti. 
Prof. Lenovský sa informoval o spôsobe kontroly úrovne garantov (tzv. „pätičky“, „trojičky“) na 
jednotlivých súčastiach UCM v Trnave a upozornil prítomných, že kontroly majú byť 
vykonávané v pravidelných intervaloch raz ročne. Kontrola spočíva najmä v splnení štandardu, 
že garant musí vykázať najmenej dva výstupy za posledných 6 rokov. Prodekanka FPV, Dr. 
Ondrejovič Chmelová informovala, že kontrolu pätíc garantov na FPV vykonala a získané dáta 
boli postúpene do Rady kvality FPV. Prodekan FF, Dr. Ivanovič informoval, že kontrola pätíc 
garantov práve prebieha a po jej ukončení budú informácie postúpené do Rady kvality FF.  
Prodekan FSV, Dr. Bardovič informoval, že boli vypracované samohodnotenia, ktoré boli 
predložené na Rade pre študijný program a po kontrole v RŠP budú predložené do Rady kvality 
FSV. Zástupca riaditeľa IM, Dr. Stacho informoval, že kontrola úrovne garantov bude prebiehať 
v priebehu mesiaca máj a výsledky budú následne prerokované v RŠ a v RK IM. Prodekanka 



 

 

 FMK, Dr. Franič informovala, že kontrola výstupov garantov prebehla na Rade kvality FMK 
19.4.2023, prekontrolovaní boli garanti ŠP, ktoré sú aktuálne periodicky hodnotené. Kontrola 
ostatných garantov zatiaľ realizovaná nebola. Pror. Lenovský upozornil, že štandardy pre ŠP 
musia byť plnené sústavne a preto je nevyhnutná a predpísaná ročná kontrola výstupov tvorivej 
činnosti „garantov“ všetkých uskutočňovaných ŠP, nielen tých, ktoré sú v perióde hodnotenia. 

 
 

Ad 5) 
Záver 

 
Na záver pror. Lenovský  vyzval prítomných, aby v prípade potreby stretnutia vzhľadom na 
konkrétnu problematiku ho kontaktovali a bude zvolané zasadnutie, inak je predpoklad 
stretávania sa komisie periodicky – raz za 2 mesiace. 
Prorektor prof. Lenovský poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
V Trnave, 11.05.2023 
 

Zapísala: Mgr. Kristína Obúlaná  ............................................ 

 

Overil: prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD.  ............................................ 

 


